
Zápis ze schůzky zástupců SVJ v souvislosti s Biokoridorem – dne 20. dubna 2010, 19 hodin 
 
Zástupci domů umístěných nejblíže biokoridoru shromáždili a na schůzce přednesli nabídky 
společností na údržbu zeleně biokoridoru. 
Problémem ale nadále zůstává, jakým způsobem pozemky spravovat. Nejsou v působnosti SVJ a do 
současné doby se nepodařilo získat všechny plné moci (nebo sezvat všechny vlastníky) ke 
společným jednáním.Hrozí tedy to, že bude biokoridor neudržovaný, město na vlastní náklady 
provede údržbové posekání (tj. včetně likvidace veškerého osazeného porostu) a náklady na tuto 
údržbu bude platebním výměrem a případně exekučně vymáhat po konkrétních vlastnících. 
Vzhledem k energii a úsilí, které všichni zástupci SVJ výsadbě věnovali, by bylo toto řešení 
nežádoucí. Zástupci SVJ se tedy shodli (do příští schůzky) na následujícím postupu: 
 

− Zástupci SVJ se pokusí ještě jednou vyzvat vlastníky ke zplnomocnění – event. K osobní 
účasti na jednáních vztahujících se k biokoridoru (údržba apod.); 

− Předseda SVJ pro dům B pan Koutný přislíbil do příští schůzky zkontaktovat vlastníka 
Bigboardu a zjistit stav prostředků a další možnosti spolupráce v oblasti pronájmu plochy; 

− Zástupci SVJ domů umístěných nejblíže biokoridoru zkontaktují městskou část Prahy 18, 
aby zjistili konkrétní postup v případě údržby neudržovaných pozemků. 

 
Vzhledem k nutnosti situaci co nejdříve řešit, bude další schůzka zástupců SVJ v co nejbližším 
termínu (začátkem května 2010). 


